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SE-BRM.0012.6.2.2024 

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA RMiG KÓRNIK 

z dnia 20 lutego 2024 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miasta i Gminy Kórnik 

odbyło się 20 lutego 2024 roku, w godzinach 13:00 – 14:22 w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego w Kórniku. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków komisji.  

Obecni: 

1. Beata Bruczyńska 

2. Iwona Cupryjak 

3. Roman Genstwa 

4. Magdalena Kosakowska 

5. Iwona Kosmalska 

6. Jarosław Mieloch 

7. Jerzy Rozmiarek 

8. Andrzej Surdyk 

 

W spotkaniu uczestniczyli także: wiceburmistrz Sebastian Wlazły i kierownik 

Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik Sławomir Zakrzewski. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 

Przewodnicząca Beata Bruczyńska otworzyła posiedzenie i powitała zebranych. 

Sprawdziła obecność. Stwierdziła, że w obradach uczestniczy czworo członków 

komisji. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca przypomniała, że obradujących obowiązuje Klauzula informacyjna  

w związku z rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, której treść  

jest załącznikiem do protokołu. Następnie zapytała, czy zebrani mają uwagi  

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
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przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Andrzej Surdyk 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Jarosław Mieloch, Jerzy Rozmiarek 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. 

b) Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie 

wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń 

i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje 

spalanie paliw - dod. 19.02.2024. 

4. Zapoznanie się z korespondencją w sprawach: 

a) jezior na terenie MiG Kórnik, 

b) apelu w zakresie ustanowienia lasu o funkcji społecznej. 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia: 

Dokument stanowi załącznik. 

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Andrzej Surdyk 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Jarosław Mieloch, Jerzy Rozmiarek 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

3a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Kórnik w 2024 roku: 

Projekt został przedstawiony przez kierownika Sławomira Zakrzewskiego. Podkreślił 

on, że do sesji urząd ma otrzymać opinię Powiatowego Lekarza Weterynarii  

nt. dokumentu. Radny Roman Genstwa zauważył, że ościenne gminy wprowadziły 

chipowanie psów. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że koszt tego zabiegu 

dla psa/ kota wynosi 32 zł. Środki przekaże gmina, w ramach omawianego programu. 

Podkreślił, że znakowane będą szczególnie wolnożyjące koty, z uwagi na nadużycia 

w związku z dofinansowaniem do kosztów sterylizacji/ kastracji. Wiceburmistrz 

wskazał, że problemem jest brak w Polsce jednej bazy danych. Gmina Kórnik 

wybrała najbardziej popularną ofertę. Radny Andrzej Surdyk przedstawił problem  

z dokarmianiem bezdomnych kotów i psów w Robakowie.  

Głosowano w sprawie: 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Kórnik w 2024 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Andrzej Surdyk 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Jarosław Mieloch, Jerzy Rozmiarek 

 

3b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Apelu dotyczącego zmiany Uchwały 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. 
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w sprawie wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń 

i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw: 

Propozycję przedstawiła przewodnicząca Beata Burczyńska. Przypomniała, że apele 

podjęło i wysłało do wielkopolskich gmin wiele jst. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

poinformował, że Marszalek Województwa Wielkopolskiego rozważa możliwość 

przesunięcia terminu wymiany pieców. Radny Roman Genstwa zwrócił uwagę  

na problem mieszkańców Runowa i Kromolic, którzy chcą wymienić piece,  

ale nie mają dostępu do sieci gazowej. Wiceburmistrz wyjaśnił, że projektowane  

są dwie stacje redukcyjne gazu (Dachowa, Konarskie). Inwestycje mają powstać  

jak najszybciej. Radny zauważył, że gdy wzrosną ceny paliw korzystanie z bardziej 

ekologicznych będzie drogie. Wielu gospodarstw domowych nie będzie stać  

na zmiany. 

Głosowano w sprawie: 

Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego 

nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na obszarze 

województwa wielkopolskiego ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji 

instalacji, w których następuje spalanie paliw.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Beata Bruczyńska, Iwona Cupryjak, Roman Genstwa, Andrzej Surdyk 

NIEOBECNI (4) 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Jarosław Mieloch, Jerzy Rozmiarek 

 

4. Zapoznanie się z korespondencją w sprawach: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

 

Kierownik Sławomir Zakrzewski przedstawił pisma dotyczące zalewania gruntów  

oraz spotkania w sprawie retencji wody na rzece Kopel. 

 

4a) Zapoznanie się z korespondencją w sprawie jezior na terenie MiG Kórnik: 

Zebrani zapoznali się z pismami FZK i Starosty Poznańskiego dotyczącymi 

użytkowania jeziora przez motorowodniaków.  
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4b) Zapoznanie się z korespondencją w sprawie apelu w zakresie ustanowienia lasu 

o funkcji społecznej: 

Obradujący zapoznali się z pismem.  

 

5. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski: 

Radna Iwona Cupryjak przypomniała, że od lat stara się, by mieszkańcy Runowa – 

właściciele wąskich działek przy drodze powiatowej i w tzw. Miśkowie, uzyskali 

decyzje o odrolnieniu gruntów. Poprosiła urząd o pomoc w sprawie. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły wyjaśnił, że zmieniono urbanistę. Przeanalizowano poprzedni 

projekt. Zobowiązał się do sprawdzenia w Wydziale Planowania Przestrzennego 

UMiG Kórnik na jakim etapie jest procedura.   

 

Przewodnicząca Beata Bruczyńska zapytała o działania związane z przetargiem  

na budowę kanalizacji sanitarnej w Skrzynkach. Wiceburmistrz odpowiedział,  

że trwają prace nad zakończeniem procedury.  

 

Przewodnicząca podziękowała za wyrównanie nierówności w części drogi  

ul. Kwiatowej w Skrzynkach. 

 

Radna Iwona Cupryjak zapytała, czy mogą zostać ponowione badania wody  

w Runowie. Wskazała, że wielu mieszkańców skarży się na zapach cieczy. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że badania zostały przeprowadzone. 

Zobowiązał się do przedstawienia wyników.  

 

6. Zakończenie posiedzenia: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Beata Bruczyńska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

   

 

Przewodnicząca Komisji 

       /-/ Beata Bruczyńska  

 

 

Protokołowała Helena Cyranik  


